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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 11. října 2017 v ČRo v 13.00 hod., zasedací 

místnost 425, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Tomáš Kňourek, 

místopředsedové Rady ČRo, Petr Šafařík, Miroslav Dittrich, členové Rady ČRo  

DK: Filip Hejl, předseda DK Rady ČRo, Marek Vích, člen DK Rady ČRo 

Omluveni: Ivan Vodochodský, Vítězslav Jandák, členové Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:        René Zavoral, generální ředitel ČRo 

  Martin Vojslavský, ředitel Ekonomiky 

  JUDR. Pavel Dejl, AK Kocián Šolc Balaštík 

  Ing. Petr Toman, daňový poradce KPMG  

  

 

1. Zahájení 

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 27. 9. 2017 

 

3. Výjezdní zasedání Rady Zlín – doprava, večeře s ČRo 

 

4. Prezentace vedení ČRo 13.30 – kauza DPH 

 

5. Setkání s vedením ČRo 14.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 
- Informace - pozemek v Karlových Varech 

- Měsíční informace GŘ – září 2017  

- Různé  

 

 

6. Právní rozbor na téma „veřejný zájem“; vyhodnocení DK – konzultanti GŘ; 

metodika marketingových akcí (v návaznosti na debatu na VS 27.9.) 

 

            7.  VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo  - dosavadní souhrnné info 

 

            8.  Stížnosti a podněty posluchačů – M. Fleischmann 

 

            9.  Různé – návštěva Radio France (informace) 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

  

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 27. 9. 2017 - H. Dohnálková upozornila na poznámky 

P. Šafaříka k zápisu a jeho značnou rozsáhlost, J. Vejvoda navrhl pořizovat z jednání předsednictva 

Rady zvukové záznamy a zápisy zestručnit. Proběhla debata, na jejímž závěru se přítomní shodli vrátit 

se k zápisu na příštím jednání Rady.  
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3) Výjezdní zasedání Rady – Zlín – H. Dohnálková zahájila debatu ohledně dopravy radních do 

Zlína, J. Vejvoda pojede vlastním vozem, T. Kňourek vlakem, V. Jandák se ze zdravotních důvodů 

zasedání nezúčastní, I. Vodochodský dá zprávu o své účasti do konce týdne.  Pro ostatní radní a 

tajemnici bude zajištěn mikrobus, který bude k dispozici po celou dobu výjezdního zasedání. Odjezd 

mikrobusu je plánován na úterý 31. 10. v 8.00 od budovy rozhlasu. Účast člena dozorčí komise bude 

upřesněna na jednání DK 17. 10. 2017. 

Tajemnice informovala o zajištění ubytování a salonku pro jednání předsednictva a veřejnou schůzi 

v hotelu Baltaci Atrium, Lešetín II/651, Zlín. Plánovaný program – příjezd do hotelu okolo poledne, 

v hotelu bude zajištěna rezervace na oběd cca ve 13 hod, od 14.00 je plánováno jednání předsednictva 

a v 16.00 veřejná schůze. 

Společná večeře s vedením rozhlasu bude v Penzionu U Johana ve 20.00, tajemnice zajistí rezervaci a 

výběr menu. 

Ve středu 1. 11. od 11 hod proběhne slavnostní zahájení vysílání v regionálním studiu Zlín, odjezd 

zpět do Prahy bude upřesněn dle programu, který přislíbilo dodat vedení rozhlasu.   

Tajemnice Rady pošle emailem upřesněný program výjezdního zasedání a doplňující informace do 

pondělí 30. 10. 2017.   

 

V 13.30 přišli na jednání zástupci DK a vedení ČRo s hosty. 

 

4) Prezentace vedení ČRo 13.30 – kauza DPH – R. Zavoral představil své hosty, nejdříve vystoupil 

s prezentací o vývoji a možných dopadech celé kauzy M. Vojslavský. Poté vystoupil JUDr. Pavel Dejl 

z Advokátní kanceláře Kocián, Šolc Balaštík, která se od počátku celé záležitosti věnuje s informacemi 

o celém soudním procesu a závěrem seznámil s dalšími variantami a možných dopadech v daňové 

oblasti pro ČRo Ing. Petr Toman, daňový poradce společnosti KPMG. 

 

Odešli zástupci vedení ČRo a jejich hosté.  

 

5) Setkání s vedením ČRo 14.30 hod, René Zavoral, generální ředitel ČRo 
- Informace - pozemek v Karlových Varech - R. Zavoral informoval o stavu koupě pozemku pod 

objektem studia ČRo v Karlových Varech, prodej se přiklání k vyšší ceně a proto požádal primátora 

města, aby mu sdělil důvody vyšší ceny (písemné argumenty hodlá předložit DK Rady ČRo), nicméně 

i vyšší nabídnutá cena je pro rozhlas akceptovatelná. Dne 31. 10. 2017 by mělo zasedat zastupitelstvo 

města a schválit prodej pozemku Českému rozhlasu, pokud tomu tak bude, prodej by se měl uskutečnit 

do konce roku. Prodej bude v listopadu řešen také s dozorčí komisí a požádal Radu ČRo, aby koupi 

vzala na vědomí na veřejné schůzi Rady pravděpodobně v listopadu tohoto roku, s čímž radní 

souhlasili. F. Hejl požádal o znalecké posudky k prodeji, což R. Zavoral přislíbil.  

- Měsíční informace GŘ – září 2017 – k tomuto bodu nebyly žádné dotazy. 

- Různé - R. Zavoral informoval o konferenci BBC na téma veřejnoprávní média v současném světě, 

která se uskuteční v červnu příštího roku v Londýně a kam byl Český rozhlas také pozván.   

J. Vejvoda se dotázal na stížnost B. Doležala ohledně debaty k volbám, do které byl pozván, ale téma 

voleb bylo v debatě údajně zakázáno. R. Zavoral uvedl, že nechal celou situaci prošetřit, změna tématu 

debaty byla avizována s dostatečným předstihem, avšak účastníkům debaty toto bohužel nebylo 

editorem ani moderátorem včas sděleno.  

 

Z jednání odešel GŘ a zástupci DK. 

 

6) Právní rozbor na téma „veřejný zájem“; vyhodnocení DK – konzultanti GŘ; 
metodika marketingových akcí (v návaznosti na debatu na VS 27.9.) – H. Dohnálková 

informovala, že požádala předsedu DK o posouzení, zda by právníci DK zpracovali právní analýzu na 

téma „co je veřejný zájem“ s odhadem finanční odměny, bohužel zatím nedostala od předsedy DK 

žádný výstup. Proto navrhla počkat, jak se k analýze předseda DK vyjádří. Následovala diskuse 

přítomných radních. 
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Předsedkyně Rady dále informovala o výstupu DK k šetření o práci konzultantů GŘ, který měl být 

dodána do 11. 10. 2017, ale zatím ho Rada neobdržela.  

Závěrem se H. Dohnálková vrátila k debatě z minulé veřejné schůze ohledně akcí ČRo „Brexit“ a 

„Půlstoletí s Cimrmanem“ a navrhla, vyžádat si doplňující materiály od vedení ČRo, o kterých hovořil 

na veřejné schůzi J. Hošna, a poté se k tomuto tématu vrátit opět na veřejné schůzi, nebo věc uzavřít na 

neveřejném jednání předsednictva a do zápisu uvést výsledek. J. Vejvoda souhlasil s tím, seznámit se 

ještě s doplňujícími materiály, a poté učinit závěry. H. Dohnálková doplnila, že obecná metodika 

hodnocení takových akcí je velmi obtížná, jak na svém jednání konstatovala i DK.   

 

Dále následovala podrobná debata přítomných radních, z časových důvodů byla další témata 

přesunuta na příští jednání. 

 

 

7) VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo  - dosavadní souhrnné info - téma bylo odsunuto na příští 

jednání Rady. 

 

 

8) Stížnosti a podněty posluchačů  -  M. Fleischmann – T. Kňourek upozornil na stížnost I. Tothové 

ohledně folklorních hudebních pořadů v ČRo, pošle prostřednictvím sekretariátu upřesňující dotazy 

posluchačce. 

 

 

9) Různé – k tomuto bodu nebyly žádné připomínky.  

 

 

 

       Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2017: 

 

 

říjen  út 31. 10.  14.00 jednání předsednictva + 16.00 veřejná schůze (Zlín) 

 

listopad:     15. 11.  13.00 jednání předsednictva 

  čt 30. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze (RS České Budějovice)  

 

prosinec     13. 12.  13.00 jednání předsednictva 

      20. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

  

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 

 

 

 


